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متن پرسش

سلام: ببخشید استاد چطوری صرف خوندن یک دعا و تلفظ اون میتونه اثر داشته باشه برای آدم؟ مثلا

دعاهایی که تو مفاتیح اومده برای مناسبتهای مختلف. با توجه به اینکه ما نه عمق این دعاها رو

میفهمیم و نه تو فرهنگش هستیم. فقط تو اون مناسبت خاص یکبار میخونیمش. آیا این کار موثره؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به اندازهای که در فضای دعا قرار بگیریم و اُنس با خدا شکل بگیرد، به

معنای واقعی دعا کردهایم و خداوند جواب میدهد. آری! از طرفی همانکه به صورت کلی به هر

بهانهای و با هر دعایی به حضرت حق رجوع کنیم، آنهم بالاخره رجوعی است و خداوند هم آن رجوع

را بیجواب نمیگذارد. موفق باشید


